
KANOVERENIGING TREKVOGELS

Beste leden,

Hierbij nodigt het bestuur u uit voor de algemene ledenvergadering van 2018.

Datum : vrijdag 16 maart 2018 
Locatie : clubhuis
Aanvang : 19.45 uur tot 22.00 uur

Agenda

1.  Opening 
2.  Vaststellen agenda
3.  Verkiezing bestuursleden (zie toelichting)
4.  Mededelingen / Ingekomen stukken

Stand van zaken zoals: Onderhoud clubhuis 
Website
Inzet vrijwilligers
Pinautomaat voor barbetalingen
Info-avond nieuwe leden
Statuten en reglementen
Buitenverlichting

5.  Voorstel aanpassingen reglementen (zie toelichting)
6.  Vervanging sleutels clubhuis en controle toegang
7.  Bespreken en vaststellen notulen ledenvergadering 17 maart 2017
8.  Jaarverslag secretaris
9.  Jaarverslagen van de commissies

    10.  Financieel jaarverslag / Exploitatieoverzicht
    11.  Verslag kascontrolecommissie

Pauze

12 . Voorstel contributie 2019; (zie toelichting)
13. Vaststellen begroting 2018
14. Verkiezing kascontrolecommissie (zie toelichting)
15. Rondvraag
16.  Sluiting 

Indien het statutair vereiste aantal leden niet aanwezig is om wettelijke besluiten te 
kunnen nemen wordt de vergadering gesloten en om 20.00 uur een nieuwe 
vergadering geopend. De agenda en benodigde stukken worden per e-mail 
verstuurd. Leden die geen e-mail hebben krijgen de stukken per “gewone” post.

Met vriendelijke groet, Paul van Galen, secretaris
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Toelichting:

Agendapunt 03: verkiezing bestuursleden

Voorzitter vacature                                                                           

Secretaris Paul van Galen reglementair aftredend 2018
herkiesbaar

Penningmeester vacature

Ledenadministratie Steven Helwig            reglementair aftredend 2019
                                                       
Commissaris bar Vera Pollman reglementair aftredend 2018

herkiesbaar
Commissaris polo vacature

Commissaris toer/zee Henk Felix reglementair aftredend 2019

Commissaris materiaal Henk Zomer reglementair aftredend 2018
herkiesbaar

Commissaris activiteiten/PR Martin Smit           reglementair aftredend 2018
niet herkiesbaar

Verkiezing voorzitter: het bestuur draagt voor als nieuwe voorzitter Pim Luiten, Pim functioneert nu al 
een paar maanden als voorzitter. In deze vergadering kan hij officieel gekozen worden.
Hetzelfde geldt voor Piet Johan Radsma. Ook hij is al een paar maanden in functie als 
penningmeester, nu nog officieel.
De polocommissie heeft geen vertegenwoordiger in het bestuur, dit is jammer omdat het bestuur dan 
ook niet op de hoogte is van ontwikkelingen binnen de teams.
Martin Smit heeft aangegeven niet meer de vertegenwoordiger binnen het bestuur te willen zijn van de
PR-activiteitencommissie. Binnen het bestuur is afgesproken dat de PR-activiteitencommissie en de 
toercommissie gaan samenwerken, dit een jaar aanzien en volgende vergadering beslissen om de 
twee commissies definitief samen te voegen. Wel is er nu een vacature ontstaan binnen het bestuur 
voor de activiteiten/PR-commissie.

Agendapunt 5: Voorstel aanpassing reglementen (bijlage)

Het bestuur doet een voorstel om de huidige reglementen aan te passen. De aanpassingen zijn klein. 
Zo is de Nederlandse Kanobond inmiddels van naam verandert en heet nu Watersportverbond. De 
gulden is verdwenen, maken we Euro van. De “lift” is verdwenen, nu ook uit het reglement.
Na goedkeuring door de algemene ledenvergadering worden de reglementen aangepast en de laatste
versie op de website gezet.

Agendapunt 12: contributie 2019

Het bestuur stelt voor de contributie te verhogen van 130 Euro naar 133 Euro.

Agendapunt 14: verkiezing kascontrolecommissie

Evert Geerlofs reglementair aftredend in 2018 (herkiesbaar)
Alfons Heijmen reglementair aftredend 2020

Kandidaten voor een bestuursfunctie of kascontrole kunnen zich melden bij de secretaris.
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Kanovereniging Trekvogels

Aanpassingen reglementen: doorgehaald betekent verwijderen; rood betekent 
nieuwe tekst

Huishoudelijk reglement

Artikel 4

3. Elk lid wordt eveneens aangemeld als lid van de Nederlandse Kanobond.     
het Watersportverbond.

Artikel 5

5. Indien een lid reeds lid is van een andere kanovereniging en door die 
vereniging is aangemeld bij de NKB   het Watersportverbond dan wordt een korting 
ter hoogte van de NKB- Watersportverbond contributie gegeven en wordt dat lid niet 
bij de NKB   het Watersportverbond als lid aangemeld.

Artikel 8

Leden hebben de mogelijkheid om de contributie per jaar of per kwartaal te betalen:

b) De nota wordt voor het einde van het oude  1 april van het lopende 
lidmaatschapsjaar verzonden.

Kwartaalbetalingen kunnen alleen door automatische incasso worden geïnd, dit zal 
de eerste van de kwartaalmaand 
plaatsvinden    ?????????????????????????????????

Artikel 9

    4.   De commissies (Wedstrijd/Polo/Toer/Bar) die in het bestuur vertegenwoordigd 
zijn zullen samen bepalen hoe de schoonmaak wordt geregeld, volgens een rooster 
opgesteld door de materiaalcommissaris.

Artikel 10

1. Deelnemers aan activiteiten georganiseerd door de wedstrijd- recreatie 
toer- polo-

Artikel 12
b.) Voor aanschaf t.b.v. voorraad bar is dit geregeld dat men niet meer   
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          aanschaft wat redelijk is als voorraad.   

Deze tekst wordt verplaatst naar het barreglement in iets andere bewoordingen

Artikel 13
- Het onderhouden van externe contacten (NKB Watersportverbond, enz.).

Artikel 25
- einde afsluiting en opening van het seizoen
-            organiseren van winteractiviteiten zoals lezingen, filmavonden e.d.

Artikel 29

2. Uitgaven die het betreffende deel van de begroting met meer dan twintig 
procent overschrijden en tevens meer bedragen dan vijfhonderd gulden 
(lees Euro) euro kunnen door het bestuur gedaan worden met 2/3 
meerderheid van het Algemeen bestuur.

**************************

Accommodatie- en Materiaalreglement

Na artikel 3 tussenvoegen: 

TOEGANG TOT DE ACCOMMODATIE

Artikel 4

Het bestuur kan een lid de toegang tot de accommodatie of een deel daarvan 
ontzeggen, indien er sprake is van overtreding van dit reglement waardoor naar het 
oordeel van het bestuur het belang van de vereniging geschaad wordt.

De uitvoering hiervan geschiedt volgens artikel 5 van de statuten.

TOEGANG TOT DE ACCOMMODATIE

Artikel 6
1. Uitgifte van sleutels voor de accommodatie met uitzondering van keuken en 
opslagruimte voor verenigingsmateriaal vindt alleen plaats aan gewone leden, 
jeugdleden en ereleden. De volgende criteria worden hierbij gehanteerd: 
verenigingsgebouw: leden van 12 jaar en ouder jeugdleden jonger dan 14 jaar alleen
na goedkeuring van het bestuur;
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2 De materiaalcommissaris en enkele andere door het bestuur aan te wijzen 
bestuursleden hebben sleutels van elke ruimte alsmede de invalidenlift.

****************

VERENIGINGSBOTENREGLEMENT

Artikel 2

1. De verenigingsboten zijn voorzien van een verenigingskenmerk hetwelk 
bestaat uit een “blauw kontje” en een nummer. Voor wedstrijdboten geldt een 
aangepast verenigingskenmerk.

De vraag doet zich voor wat onder het verenigingskenmerk blauw kontje verstaan 
moet worden!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!

Artikel 3
Voor het gebruik van verenigingsboten buiten officiële trainingen en 
verenigingsevenementen gelden de volgende bepalingen:

2. Indien ment buiten verenigingsverband en buiten een straal van vijfentwint

3 op te stellen een bepaling voor het gebruik van verenigingsboten voor 
introducees van leden met aandacht voor schade en aansprakelijkheid van de 
vereniging. Wellicht informatie opvragen bij Watersportverbond en/of andere 
verenigingen.

************

BAR / KANTINEREGLEMENT

Artikel 1

De bar/kantinecommissie bestaat uit minimaal drie personen, waarvan een lid van de
barcommissie, de coördinator, tevens lid van het bestuur is.

Toe te voegen aan artikel 1: De bar/kantinecommissie draagt er zorg voor dat er 
geen extreme voorraden worden aangehouden.
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Artikel 2
De commissie heeft een eigen bank- of girorekening bij de Rabobank. Het saldo van 
deze rekening mag maximaal 1.250 Euro bedragen. Het meerdere dient een keer pe

Penningmeester maakt autovergoeding over naar begunstigde. (zie artikel 19)

Artikel 3.

De commissie draagt er zorg voor dat de penningmeester van de vereniging 
regelmatig eenmaal per kwartaal adequate gegevens ontvangt om verslag te kunnen
doen in het bestuur omtrent de inkomsten en uitgaven.

*************
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KANOVERENIGING TREKVOGELS

Notulen Algemene Jaarvergadering 17 maart 2017

Aanwezig leden: Nel Boerman, Emmy Bulten, René van Es, Alfons Heijmen, 
Cor Hessels, John Laurenburg, Ruud Marchand, Nico van Riemsdijk, 
Michiel de Ruiter, Frits Steinmann, Hellen Zwanenburg, Harm v.d. Wetering
Aanwezig bestuur: Paul van Galen (secretaris), Ben Van Raemdonck 
(penningmeester) , Steven Helwig (ledenadministratie), Henk Felix (toercommissie), 
Henk Zomer (materiaal commissie), Martin Smit (PR/activiteitencommissie), 
Vera Pollman (barcommissie)
Afwezig bestuur: Jacob Wiedemeijer (polocommissie)
Notulen: Onny Steenbeek

Opening
Paul opent de vergadering en zegt dat niet het nodige aantal leden aanwezig is om 
een rechtsgeldig besluit te kunnen nemen.
Paul sluit de vergadering en om 20.00 uur wordt een tweede vergadering geopend 
waar wel rechtsgeldige besluiten kunnen worden genomen.

1. Opening
Paul heet allen hartelijk welkom op de Algemene Jaarvergadering 2017.
Paul zal deze vergadering voorzitten omdat we nog steeds geen voorzitter 
hebben. Tevens bedankt hij Onny voor het maken van de notulen.
In de pauze is tijd om een drankje te nuttigen.

2. Mededelingen / Ingekomen stukken
Hebben jullie de presentielijst getekend?
Het bestuur wil graag dat alle leden zich aanmelden voor automatische 
incasso, svp aanmelden bij Steven.
In het bestuur is gesproken over aanpassen van de reglementen, als 
voorbeeld wordt in de reglementen gesproken over NKB, dit is al tijden 
geleden veranderd in Watersportverbond, wordt aan gewerkt.
Verder willen we de vereniging op de kaart zetten door borden op de zijkant 
van het clubhuis en de voorkant te voorzien van onze naam.

3. Bespreken en vaststellen notulen ledenvergadering 18 maart 2016
Paul vraagt of iedereen de notulen en verdere stukken voor deze vergadering 
heeft ontvangen? Ja.
Alfons vindt het verhaal op pagina 2 over borg een moeilijk verhaal. Dit is 
goed na te lezen in het huishoudelijk reglement.
De notulen worden vastgesteld.

4. Bespreken jaarverslag van de secretaris
Het jaarverslag van de secretaris wordt zonder op- of aanmerkingen 
vastgesteld.

5. Jaarverslagen van de commissies
De toercommissie: Henk Felix is druk bezig geweest, waarvoor dank.
Barcommissie: Vera bedankt, we komen met veel genoegen een biertje 
drinken.
PR/activiteitencommissie: Ook Martin bedankt voor het verslag.
Polocommissie: Geen verslag ingediend. 7 van    20



N.a.v. zegt Harm dat het A-team als 2e van Nederland geëindigd is in het 
najaar. Zeker vermeldenswaardig.

6. Financieel jaarverslag / Exploitatieoverzicht
Ben laat met behulp van de beamer het verslag zien.
De balans 2016 laat zien hoe we er financieel voorstaan.
Het gebouw heeft geen balanswaarde omdat het op grond van de gemeente 
staat en daarom niet verkoopbaar is.
Er is een post debiteuren. De bedragen die hierop  staan komen altijd wel 
binnen. Als leden zich opgeven voor automatische incasso komen die 
bedragen sneller en makkelijker binnen. Van deze debiteuren hebben 
inmiddels 5 leden betaald. Bij de rekening voor dit jaar wordt een herinnering 
bijgevoegd voor de betaling van vorig jaar. Leden hebben diverse redenen om
niet te betalen. Wordt altijd mee gepraat. Cor heeft moeite met automatische 
incasso.
De suggestie wordt gedaan om de lening van de visvereniging  in een keer af 
te betalen. De visvereniging wil dit zo in stand houden, bovendien is het nog 
maar voor twee jaar. Dus niet doen.

N.a.v. de balans zien we een positief saldo van 4300,10 Euro.
De contributie is opgebouwd uit drie componenten: contributie, verhuur 
ligplaats, verhuur clubboten. De bedragen zijn redelijk ingeschat.
Van de visvereniging krijgen wij inkomsten, daar staan uitgaven tegenover.
Vorig jaar is minder uitgegeven dan begroot, dus dat is winst en leuk.
Tijdens de open dag vorig jaar zijn clubboten verkocht, opbrengst 1250 Euro.
De post energiekosten is veel minder, dat verschil komt omdat de financiën 
wat inzichtelijker zijn. Het verschil zit in ontvangst energiekosten van het 
kantoor. Er is weinig geld uitgegeven aan onderhoud gebouw, een pot verf en 
wat schroeven.
Het was een goed jaar, we houden geld over, maar de plannen voor dit jaar 
zijn anders.
Iedereen krijgt alsnog de cijfers per mail toegestuurd.

7. Verslag kascontrolecommissie
Harm en Evert hebben de boeken gecontroleerd en geen foutjes ontdekt.
De aanbevelingen die vorig jaar zijn gedaan door de kascontrolecommissie 
zijn blijven liggen. Harm en Evert willen graag de inkomsten en uitgaven van 
de bar duidelijker zichtbaar. Het overgangsjaar van de penningmeester naar 
het boekhoudsysteem wil de commissie graag nog eens zien. Paul vraagt of 
Harm en Evert hierbij willen helpen. 
Voor de bar graag een bonnensysteem organiseren. Harm heeft naar 
vergelijkingen gekeken van de kosten in vorige jaren, maar mist de 
onderliggende bonnen van de spullen die zijn gehaald bij de Sligro.

Pauze

8. Voorstel contributie 2018
Reden om te verhogen zijn de inflatiecijfers. Als je een paar jaar niet verhoogt,
moet je in een keer heel veel verhogen. Andere verenigingen kosten minder, 
zij hebben of subsidie van de gemeente of minder faciliteiten. Zijn bijvoorbeeld
niet lid van het Watersportverbond. Ervaring is dat de contributie geen reden is
om niet lid te willen worden. Op de website staat de opbouw van de 
contributie.
Vergadering akkoord.   
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9. Vaststellen begroting 2017
In 2016 hebben we geld overgehouden, in 2017 gaan we interen.
Voor de borg is een bedrag opgenomen van 85 x 40 Euro = 3400 Euro. De 
helft van de leden wil dit niet terugverdienen, anderen schenken dit bedrag 
aan de vereniging of doen werkzaamheden. Het schoonmaken van het 
clubhuis wordt door een professioneel bedrijf gedaan en betaald van de borg. 
Inkomsten contributie is ongeveer 150 Euro meer dan vorig jaar. Andere 
posten zijn bijna hetzelfde. Behalve energie. We krijgen een stukje terug van 
het energiebedrijf en van de verhuur van het kantoor.
We stellen voor om dit jaar 5500 Euro te investeren in de vereniging door 

Aanschaf vier nieuwe kano’s,
Onderhoud gebouw (sleutelbeheer), (zie punt 13)
Hogere kosten voor de PR-commissie. (zie punt 11)

De leden gaan akkoord.

10.Verkiezing bestuursleden
Het bestuur is dringend op zoek naar een voorzitter, wie van de leden kan een
kandidaat naar voren schuiven. Ben stopt als penningmeester, kan de 
werkzaamheden niet meer combineren. Als bestuur hebben we een probleem.
Er waren geen aanmeldingen voor de functie. Steven wil de taak van 
penningmeester wel op zich nemen, maar tegen een vergoeding. Steven 
houdt zich bezig met ledenadministratie en de PR-commissie en zou dan drie 
functies hebben. Transparantie is belangrijk. Steven zegt onder de marktprijs 
uit te willen komen. Verzocht wordt om twee offertes aan te vragen.
Wie wil de ledenadministratie overnemen? Het is goed om ongeveer aan te 
geven hoeveel tijd een functie kost.
Jacob heeft zich niet herkiesbaar gesteld voor de polocommissie, ook voor 
hem zoeken we een vertegenwoordiger in het bestuur.
Paul bedankt Ben voor zijn bijdrage en Henk voor het waarnemen van 
materiaalcommissaris.
Verder is Onny erelid gemaakt en wordt ook bedankt.

11.Voorstel instelling van PR / activiteitencommissie
In het huishoudelijk reglement staat geen PR/activiteitencommissie. Het 
bestuur stelt voor deze commissie officieel toe te voegen. 
Vergadering akkoord.
Martin zegt dat de commissie bezig is met een logo om aan te brengen aan de
zijkant en voorkant van het clubhuis. Michiel heeft een ontwerp gemaakt. 
Uitgaand van ons officiële logo. Martin laat twee ontwerpen zien en vraagt de 
leden welk bord het moet worden. 12 leden zijn voor de lichte letters, 5 leden 
voor de donkere letters. Op de begroting staat een bedrag voor het maken 
van de borden. Is al akkoord bevonden.

12.Verkiezing kascontrolecommissie
Harm wil wel aanblijven voor de kascontrole, maar is ook voor verfrissing.
Alfons biedt zich aan voor de kascontrole.
Vergadering akkoord.

13.Werkzaamheden aan het clubhuis + inzet vrijwilligers
Het raam uiterst rechts in het clubhuis is lek en moet vervangen worden.
De verlichting in de botenloods moet worden aangepakt. De rolluiken moeten 
worden nagekeken en het vochtprobleem in de loods.
Voor de werkzaamheden worden offertes aangevraagd.
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14.Aangekochte nieuwe boten
Vorig jaar zijn zeer oude clubboten verkocht. Er is behoefte aan nieuwe 
clubboten, mede door het aantal nieuwe leden . Op de begroting is een 
bedrag gereserveerd voor de aanschaf van nieuwe boten minus het bedrag 
van de opbrengst van de oude boten. De boten worden een dezer dagen 
afgeleverd.
Vergadering akkoord.

15.Voorstel vervanging sleutels door elektronische sleutels.
Er zijn heel veel sleutels in omloop. Niet iedereen levert zijn sleutel in bij 
opzeggen lidmaatschap. Kort geleden is er ingebroken in het clubhuis. 
Bovendien zijn de sloten aan vervanging toe.
Het bestuur stelt voor een systeem te installeren met een tag, deze kan aan 
de sleutelbos worden gehangen. De tag wordt geprogrammeerd en is 
uitleesbaar. Zo kan men zien wie de tag heeft gebruikt. Op deze manier kan 
de tag ook worden uitgeschreven. 
De keuken en het magazijn kunnen later geïnstalleerd worden.
De kosten komen op ongeveer 3000 Euro. De software is duur.
Vergadering akkoord.

16.Open dag Trekvogels op 10 juni 2017
De PR-commissie is bezig met het maken van een plan. Martin zegt dat voor 
de uitvoering vrijwilligers nodig zijn. Er komt een oproep.

17.Voorstel aanschaf pinautomaat barbetalingen
Vera zegt dat er is ingebroken in de keuken. Nu willen we om zo weinig 
mogelijk contant geld in huis te hebben overgaan naar een mobile 
pinautomaat. We hebben gezocht naar een voordelig systeem. Het blijft 
mogelijk met geld te betalen.
Vergadering akkoord. 

18.Website/social media Trekvogels
Er blijkt een facebook-pagina te zijn, maar niet bekend is wie hem heeft 
aangemaakt. Besloten worde een nieuwe facebookpagina aan te maken met 
een andere naam. We hebben een goede, actuele website. De website is 
bestemd voor leden en kandidaat-leden.

19. Rondvraag
Nico: Ik wil helpen met aanpassen huishoudelijk reglement.
Michiel: Denk eens aan verhuur ledverlichting (led’s go greener).
Nel: Denk aan mogelijkheid van zonnepanelen, subsidie. Michiel weet hier 
heel veel van, wordt bespreekpunt volgende jaarvergadering.
Alfons: Ik wil me inzetten voor gebouwenbeheer in samenwerking met de 
materiaalmeester. Ik heb daarvoor het plan van aanpak opgevraagd dat een 
paar jaar geleden is opgesteld.

20. Sluiting
Paul sluit de vergadering en dankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid en 
inbreng.
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27 februari 2017

Jaarverslag secretaris over 2017

Als secretaris en deels als waarnemend voorzitter wil ik terugblikken op 2017. 

In bestuurlijke zin is er veel veranderd. Helaas hebben we afscheid moeten nemen van onze 
gewaardeerde penningmeester Ben van Raemdonck. Echter, we mogen ons gelukkig prijzen
dat er weer een nieuwe penningmeester is opgestaan in de persoon van Piet Johan 
Radsma. Én als kers op de taart is ons ook een nieuwe voorzitter gegund: Pim Luiten, u 
allen inmiddels wel bekend. In deze tijden waarin iedereen het erg druk heeft is het 
bewonderenswaardig dat Piet Johan en Pim de vlag hebben opgepakt. Ik hoop dat we nog 
vele jaren samen mogen werken!
Aan de andere kant zien we dat het moeilijk is om de afvaardiging van de diverse gelederen 
binnen het bestuur op peil te houden. De kanopolo is bijvoorbeeld niet meer 
vertegenwoordigd. Dat is jammer. Ook de PR/Activiteitencommissie heeft laten weten, er de 
voorkeur aan te geven om samen met de toercommissie onder één noemer verder te gaan. 
We gaan het voor een jaar uitproberen en zullen dan evolueren of dit een goede oplossing 
is. 

In 2017 hebben we heel veel nieuwe leden mogen verwelkomen (>14). Dat is een goed 
teken. Het mooie is ook dat er veel nieuwe leden tussen zitten die graag de handen uit de 
mouwen steken. Daarom is er in 2017 weer veel werk verzet: zo beschikken we weer over 
een goede buiten- en binnenverlichting, is er geschilderd aan de buitenkant, zijn er mooie 
borden met Trekvogels op de gevel gehangen en is het onkruid gewied. Ook zien we dat de 
website nog beter en mooier is gemaakt, er betaald kan worden via de pinautomaat en zo 
zijn er nog tal van zaken die zijn aangepakt. Petje af voor iedereen die dit allemaal mogelijk 
heeft gemaakt. Laten we er in 2018 met z’n allen lekker van genieten.

Paul van Galen
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Jaarverslag Bar 2017

We kijken terug op een gezellig 2017. 

Op clubavonden wordt de bar druk bezocht, en doen we ons best om het assortiment 
naar jullie wensen aan te vullen. Niet alleen is er naast frisdrank een gevarieerd aanbod 
aan diverse biertjes (en wijn), vanaf 2018 kunnen we je op clubavonden ook voorzien 
van een kopje vers gezette koffie.

Maar ook tijdens diverse activiteiten zetten we ons in. Zo zijn er eindeloos veel tosti’s en 
kroketten gebakken tijden de K2-mix, werden aspirant leden ontvangen met koffie/thee 
tijdens een open dag of mondt een Snertavond uit op een gezellig dansfeestje. De club 
heeft nu een heuse club BBQ die al een paar keer ingezet is én we hebben onze eerste 
filmavond gehouden, reuzegezellig.

Wij zijn erg blij dat Gerard Blijker ons wil versterken, want soms is het best wel veel om 
alles rond te krijgen. Overigens hopen we dat we ook dit jaar weer op extra vrijwilligers 
kunnen rekenen om ons te ondersteunen.

Ook hebben we in 2017 een pinapparaatje geïntroduceerd en daar zijn we reuzeblij 
mee. Het werkt snel en gemakkelijk en zorgt ervoor dat we veiliger kunnen werken 
omdat er steeds minder contant geld aanwezig is. De baropbrengsten zijn niet slecht, 
daar profiteren we als lid allemaal van. 

Voor 2018 hebben wij geen specifieke wensen voor extra begroting.

Namens de Barcommissie leden

René van Es
Marco van Es
Wouter Wiedemeijer
Gerard Blijker
Vera Pollmann
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Jaarverslag PR- en activiteitencommissie over 2017

De commissie is dit jaar vier keer bijeen geweest. Steven is er mee gestopt, Thea en 
Jan-Willem hebben de commissie versterkt. Samen met de toercommissie is begin 
2017 voor het eerst een start gemaakt met een gezamenlijke kalender voor 2017. 
Een belangrijke actie van de commissie was het laten ontwerpen, maken en 
vervolgens ophangen van twee grote gevelborden aan het clubgebouw. We hopen 
als vereniging nog jaren plezier van te hebben van deze exposure. Kort daarna, in 
april, is weer de jaarlijkse Open Dag georganiseerd. De dag zelf was weer geslaagd 
en heeft ons diverse nieuwe leden opgeleverd. Nieuw voor onze vereniging was de 
deelname aan een lichtjestocht op een augustusavond door Haarlem. Deze tocht is 
samen met HKV, Spaardam en Haarlemmermeer georganiseerd. Verder is samen 
met anderen de afsluitende snerttocht georganiseerd. Druk bezocht was een avondje
film over kanoën langs de Aleoeten op de filmavond in november. In december is 
samen met de Toercommissie een voorzet gemaakt voor de activiteiten kalender 
voor 2018. Tevens is een voorstel besproken (en aan het bestuur voorgelegd) om als
Toer- en PR-commissie in 2018 samen te gaan optrekken en een lid verantwoordelijk
te maken voor de agenda.
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Jaarverslag materiaalcommissie 2017

Onderhoud Trekvogels 2017(-2018)

In het kielzog van de ALV van maart 2017 heeft de club inmiddels een échte 
onderhoudscommissie. Eerst bestond die uit één persoon, ons aller Henk Zomer, 
regelmatig al dan niet gevraagd aangevuld met René van Es, Henk Felix, Paul 
Maatman en andere betrokken kanokluppers. Nu wordt de commissie gevormd door 
Pim Luiten, Alfons Heijmen, Paul Maatman, Hans Smidt en namens het bestuur Henk
Zomer.

3 juni en 14 oktober hebben we geklust. De opkomst was goed – ca 10 mensen elke 
keer. Er is veel tijd gaan zitten in het wegsteken, schrapen, hakken en branden van 
het onkruid tussen de stenen. Er is volop geverfd, de roldeuren zijn gesmeerd en de 
beschoeiingen en het hout op het terras zijn behandeld. Het licht in de botenloods 
doet het weer en ook brandt de vernieuwde buitenverlichting weer na zonsondergang
! 
En dit alles natuurlijk gelardeerd met appelgebak en veel slagroom.

De plannen voor dit jaar zijn al voor een groot deel uitgedacht: er komt een plan voor 
een nieuwe indeling van de botenloods, het verlichtingsplan wordt verder uitgewerkt 
en ingevuld. Er is voor de komende klussendag van juni een actielijst opgesteld. 
Zonnepanelen op het dak van het clubgebouw is een vaak geuite wens, we zullen 
zien wat er tijdens de ALV over gezegd gaat worden!

Namens de klusklup, Alfons
1 februari 2018
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Toelichting bij financiële jaarrekening 
 

Waarom een financiële jaarrekening?  
Het is een moment opname hoe het met het reilen en peddelen van de vereniging gaat. En gelijktijdig een 
financiële verantwoording over de inkomsten en uitgaven van de vereniging.  
Maar eerst even een toelichting op de boekhoudkundige termen. 
 
 

Balans is het overzicht van bezittingen en schulden en is een moment opname. Hier is gekozen voor 1 januari 2017 en 1 januari 2018.  
Resultatenrekening of Winst en Verlies is het overzicht van opbrengsten en kosten, dat je afsluit met het resultaat; Winst of Verlies. 
 

Debet en Credit 
Op de Balans staan de bezittingen aan de Debetzijde (positieve bedragen) en op de resultatenrekening staan de kosten aan de Debetzijde 
(negatieve bedragen). 
Op de Balans staan de schulden en het Eigen Vermogen op de Creditzijde en op de resultatenrekening staan de opbrengsten aan de 
Creditzijde.  
 

Eigen Vermogen 
Is het vermogen van de vereniging. Het is het verschil tussen bezittingen en schulden. Eigen Vermogen is geïnvesteerd en neemt toe door 
winst. Verlies verlaagt het Eigen Vermogen. 

   
 

Hoe gaat het met de Vereniging? 
Goed.  
Er is een spaarrekening van ruim € 10.000,= waarmee eventuele te maken kosten kunnen worden gefinancierd.  
Het aantal leden en daarmee de contributie is stabiel. Er is wel veel aanwas van nieuwe leden wat zichtbaar wordt 
door toename aan verhuur clubboten. De post 126 verhuur clubboten is met € 476,= toegenomen ten opzichte van 
de begroting. 
De kosten voor het gebouw en vereniging zijn met kleine verhogingen vrijwel gelijk gebleven.  
Door het verhuren van de kantine zijn er extra opbrengsten gekregen. De kantine is in 2017 vier keer verhuurd wat 
€ 310,= heeft opgebracht. Daarnaast is de personeelsvereniging van de gemeente Bloemendaal langs geweest. 
De verhuur van kano’s/gebouw plus barbecue en inzet vrijwilligers heeft de vereniging € 1493,= opgeleverd. Hierin 
is nog de betaling van 2016 meegenomen. 
De opbrengsten en kosten van de bar zijn apart opgenomen in de Winst en Verlies rekening. Er is door een 
drukkere bezochte dinsdagavond in 2017 meer resultaat gehaald met een positief saldo van € 1322,37.  
De kosten van de poloërs zijn gering omdat zij voor hun uitgaven van € 730,= sponsering (€ 750,=) hebben gevonden.    
 

De Balans maakt duidelijk dat wij nog een jaar met de aflossing van de lening voor het gebouw bezig zijn (zie post 
020 lening HVH). De grond waarop het gebouw staat is nog van de gemeente (post resultaat 300 huur € 577,=). 
Om het gebouw zichtbaar te maken is de balanspost € 0,01 opgenomen. Door huur van de grond is de waarde van 
het gebouw nihil. Er is besloten om gezien de toekomst alvast geld te reserveren voor Groot Onderhoud (Dak, 
gevels, CV, enz.). In 2016 is € 2000 van het positieve resultaat achtergehouden en opgenomen onder post 25 
Reservering Groot Onderhoud. Voor 2017 is weer €  2000,= van de winst gereserveerd voor Groot Onderhoud. 
Verder zijn er posten voor uitbetaling van sleutelgeld (€ 1725,=) en Zelfwerkzaamheid (€ 3400,= conform besluit 
ALV 2016) onder de naam borg opgenomen. 
 
Wat valt meer op? 
Het schoonmaken van het gebouw kost € 1732,= per jaar. Afgesproken is dat de schoonmaakkosten verrekend 
worden met de opbrengsten van de € 40,= zelfwerkzaamheid. De leden die meer dan vier uur werkzaamheden 
voor de vereniging doen, krijgen dit in jaar daarop terug via de contributie.  
De energiekosten zijn nog hoog (bijna € 2400 na aftrek inkomst verhuur ruimte). Het bestuur wil het komende jaar 
nadenken over hoe dit bedrag te verminderen. Maar de leden kunnen zelf ook bijdragen door erop te letten dat er 
niet onnodig energie gebruikt. 
Er zijn in 2017 vier nieuwe kano’s aangeschaft ter waarde van € 2216,72. De nieuwe kano’s zijn voor € 2000,= op 
de balans opgenomen. Vanaf 2018 zullen de bezittingen (Inventaris, Clubkano’s, Trailer) geleidelijk worden 
afgeschreven om een beter beeld van de waarde te krijgen. En dan het belangrijkste bericht. Er is een klein positief 
resultaat van € 548,98. 
 
Wat houdt de financiële jaarrekening in voor 2018? 
Op basis van het saldo van 2017 wordt de begroting 2018 opgesteld. Daar wordt aan gewerkt en zal op de ALV 
uitgedeeld worden en besproken. Op de ALV wordt gevraagd om met de begroting 2018 akkoord te gaan. 
Het bestuur stelt net als voorgaande jaren voor om de contributie met de inflatie percentage (1,5%) te corrigeren.  
Dit houdt in dat de contributie voor gewone volwassenleden voor 2018 € 129,= wordt . Voor een jeugdlid € 56,=; 1e 
gezinslid € 106,= en 2e gezinslid € 83,=. Verder wil het bestuur het komende jaar nadenken over de nieuwe situatie 
van 2019 wanneer het clubgebouw geen aflossing meer vraagt. 
 
Laatste opmerking 
Door automatisch de contributie te betalen, maken de leden het werk van de ledenadministratie en 
penningmeester veel eenvoudiger. Dus voor hun gezondheid; Laat de contributie in de maand na de ALV 
automatisch afschrijven. Dit scheelt jullie ook nog eens € 10,= extra administratiekosten. Nog geen automatische 
afschrijving? Meldt je aan bij de ledenadministratie@kv-trekvogels.nl en profiteer. 
  18 van   

 
20



VERKLARING VAN DE KASCONTROLE COMMISSIE OVER 2017 
 

Opmerkingen en adviezen nav kascontrole uitgevoerd op 27 februari 2018 door Alfons 
Heijmen en Evert Geerlofs.  

 
Kascontrole heeft uit vijf onderdelen bestaan: 

1) Zijn de adviezen vanuit de controle over 2016 opgevolgd. 
2) Stemmen de in de jaarstukken opgenomen cijfers voor de begin balans en de begroting 

2017 overeen met de op de ALV 2017 vastgestelde cijfers. 
3) Zijn de uitgaven en inkomsten en de balans over 2017 goed inzichtelijk weergegeven. 
4) Zijn de uitgaven en inkomsten ongeveer in overeenstemming met de begroting en is er 

een goede verklaring als dit niet het geval is. 
5) Steekproefsgewijze controle op inkomsten en uitgaven. Hierbij is natuurlijk vooral 

gekeken naar posten met incidentele inkomsten en uitgaven. (Posten zoals energie en 
verzekering met vaste contracten zijn natuurlijk minder fraude gevoelig).  

Hierbij de belangrijkste bevindingen: 
Dit jaar is gestart zonder penningmeester. Halverwege het jaar heeft Piet Johan deze taak op 
zich genomen. Wij hebben complimenten voor hoe hij dit heeft opgepakt en voor hoe hij met 
de kascommissie heeft samengewerkt om tot een goede en inzichtelijke boekhouding en 
jaarstukken te komen. Hoofdbeeld is dat er weer een nette boekhouding wordt bijgehouden en 
dat er uiteindelijk weer snel inzicht kan worden verleend in de betalingen en opbouw van de 
verschillende posten. Complimenten aan Piet Johan en Steven hiervoor. Binnen dit 
hoofdbeeld zijn diverse opmerkingen te plaatsen: 
 De bij de ALV 2017 gegeven adviezen zijn nog niet opgevolgd. Wat betreft het 

inzichtelijk maken van de overgang van 2014 naar 2015 is samen afgesproken dit na de 
ALV op te pakken omdat nu de nadruk even moest liggen op de voorbereiding van de 
jaarstukken. Wat betreft de administratie van de bar: er was nu wel een stapel bonnen over 
2016 beschikbaar maar door het ontbreken van orde hierin was controle hierop zeer 
tijdrovend en hebben we deze nog niet kunnen uitvoeren. 

 Diverse posten zijn op de balans geboekt ipv in de winst en verlies rekening. Dit gaat ten 
kosten van de inzichtelijkheid voor de leden1. Op basis van de achterliggende financiële 
administratie hebben wij overigens wel gezien dat hier geen onrechtmatigheden in zitten. 

 In tekstuele toelichting staat dat 2000 van de winst in reservering groot onderhoud gestopt 
is. Dit is niet correct. Er is immers maar een positief resultaat van 500 euro. Er is dus geld 
vanuit het eigen vermogen overgeheveld naar de reservering groot onderhoud (overigens 
is dit in lijn met de door de ALV vastgestelde begroting.)  

 De bestuurskosten zijn slechts 50 €, terwijl er 200€ begroot was. Dit is deels veroorzaakt 
door niet toegeschreven barconsumpties en deels doordat bepaalde kosten tegenwoordig 
niet meer gemaakt worden (postzegels ed.).  

 Bar administratie, Door het mogelijk maken van het pinnen voor barconsumpties is het 
gebruik van contact geld met ongeveer 50% afgenomen. Dit is een zeer goede 
ontwikkeling. De inzichtelijkheid van de uitgaven laat nog te wensen over.  

                                                 
1 Inkomsten en uitgaven voor de bijdrage zelfwerkzaamheid staan niet op de winst en verlies rekening, maar op 
de balans. Dit geldt ook voor de toevoeging aan de post groot onderhoud. Hierdoor zijn de verschillende posten 
niet inzichtelijk voor de leden. Ook is het eigen vermogen (inclusief reservering groot onderhoud)  met ongeveer 
5.000 € toegenomen ten opzichte van de start van dit jaar. Waardoor dit is ontstaan is niet inzichtelijk vanuit de 
gepresenteerde cijfers. 
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 Contributies voorgaand jaar, nu zijn alle openstaande vorderingen over 2016 en eerder als 
verlies geboekt. We begrijpen uit de gesprekken tijdens de controle dat dit wel erg 
pessimistisch. Toch is dit een ongewenste situatie we zijn dan ook sterk voorstander van 
het door het bestuur gepromote gebruik van automatische incasso. 

 
Voorstel: 
Voorwaardelijke goedkeuring te verlenen. Voorwaarden waaronder decharge verleend kan 
worden zijn: 

1. Alsnog inzichtelijk maken van de overgang tussen 2014 en 2015 (penningmeester met 
kascommissie). 

2. Alsnog uitvoeren van controle op de bonnenadministratie tav de bar (door de 
kascommissie) 

3. Dit ter beoordeling van de kascommissie van volgend jaar. 
 

Adviezen: 
 Minimaliseer boekingen via balans tot het absoluut noodzakelijke. Dit zodat de 

ledenvergadering een zo groot mogelijk inzicht krijgt in de uitgaven en inkomsten. 
 Beperkt de contante betalingen bij de bar zo mogelijk tot nul. Dit verkleint de risico’s 

hier enorm. 
 Registreer de gebruikte consumpties bij commissie en bestuursvergaderingen en 

activiteiten op één lijst, bereken op basis hiervan aan het eind van het jaar de 
werkelijke kosten hiervan en reken deze toe aan de baropbrengst. (Ten laste van post 
bestuur). 

 Neem ook de administratie van de baruitgaven en inkomsten op in het digitale 
boekhoudprogramma 

 Check welke van de nog openstaande contributies 2016 alsnog geïnd kunnen worden 
en neem hier actie op en ga verder met het stimuleren van het gebruik van de 
automatische incasso.. 

 Betrek de kascommissie gedurende het jaar bij de financiële administratie zodat niet 
alles op het laatste moment nog op orde gemaakt hoeft te worden.  

 
Haarlem, 2 maart 2018 

A. Heijmen & E. Geerlofs 
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